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Spørgsmål 236: 
 

Er forsvarsministeren enig med den nuværende administrator på Christiansø, der  
til TV2 Bornholm har udtalt, at der "ikke er noget farligt" ved afbrænding af  
udtjente møbler, plastik, pap og madrasser? 
 
 
Svar: 
 

Til brug for besvarelse af spørgsmålet er indhentet en udtalelse fra Administrator for Christiansø. 
Administratoren har oplyst, at hans udtalelser bragt af TV2 Bornholm er et brudstykke taget ud 
af en længere forklaring, og ifølge administratoren afspejler citatet ikke essensen i hans 
budskab.  
 
For så vist angår afbrændingens karakter skal jeg henvise til min besvarelse af spørgsmål 235. 
 
Jeg noterer med tilfredshed, at den uhensigtsmæssige afbrænding af affald på øen er bragt til 
ophør på administratorens initiativ. 
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